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Protokół Nr XXXVII/2017 

z XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 czerwca  2017 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.03 otworzył 

XXXVII sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XXXVII sesji: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem z  

działalności finansowej  Gminy Stryków za rok 2016 i  udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa z tego tytułu: 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Strykowa sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok, 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy Stryków za 2016 rok i wniosku w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Strykowa, 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 16 czerwca 2016 r.  w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie  o udzielenie  absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa, 

d) jawna debata budżetowa, 
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e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego  Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za rok 2016, 

f)  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Strykowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2016. 

 

8. Podjęcie uchwał  : 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian  w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok, 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2027, 

d) zmieniającej uchwałę  Nr XVI/114/2015 RADY MIEJSKIEJ w Strykowie 

z dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych 

należności, 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, 

f) w  sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, 

g) w  sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, 

h) w  sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Stryków w drodze bezprzetargowej, 

i) w sprawie wyrażenie zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości komunalnych, 

j) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych warunków 

udzielania pomocy dzieciom i młodzieży w formie stypendium Burmistrza 

Strykowa, 

k) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobra, 

l) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobra, 

m) zmieniającej uchwałę Nr VIII/52/2011 Rady Miejskiej w Strykowie  z dnia 28 

kwietnia 2011 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Stryków, 

n) zmieniająca uchwałę  Nr XXII/173/2016 Rady Miejskiej w Strykowie  z dnia 

30 maja 2016r.  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Tymianka, 

Wola  Błędowa i Koźle, 

o) w sprawie przystąpienia  do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Koźle, 

W imieniu Burmistrza Strykowa Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków zgłosiła 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad XXXVII sesji następujących projektów uchwał: 

 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2017 rok, 

 w sprawie określenia maksymalnej wysokości poręczeń udzielanych przez Burmistrza 

Strykowa w roku budżetowym 2017. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

Porządek obrad po zmianie: 
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1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem z  

działalności finansowej  Gminy Stryków za rok 2016 i  udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa z tego tytułu: 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Strykowa sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok, 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy Stryków za 2016 rok i wniosku w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Strykowa, 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 16 czerwca 2016 r.  w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie  o udzielenie  absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa, 

d) jawna debata budżetowa, 

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego  Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za rok 2016, 

f)  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Strykowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2016. 

 

8. Podjęcie uchwał  : 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian  w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok, 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2027, 

d) zmieniającej uchwałę  Nr XVI/114/2015 RADY MIEJSKIEJ w Strykowie 

z dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych 

należności, 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, 

f) w  sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, 

g) w  sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, 

h) w  sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Stryków w drodze bezprzetargowej, 

i) w sprawie wyrażenie zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości komunalnych, 

j) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych warunków 

udzielania pomocy dzieciom i młodzieży w formie stypendium Burmistrza 

Strykowa, 

k) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobra, 
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l) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobra, 

m) zmieniającej uchwałę Nr VIII/52/2011 Rady Miejskiej w Strykowie  z dnia 28 

kwietnia 2011 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Stryków, 

n) zmieniająca uchwałę  Nr XXII/173/2016 Rady Miejskiej w Strykowie  z dnia 

30 maja 2016r.  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Tymianka, 

Wola  Błędowa i Koźle, 

o) w sprawie przystąpienia  do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Koźle, 

p) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2017 

rok, 

r) w sprawie określenia maksymalnej wysokości poręczeń udzielanych przez 

Burmistrza Strykowa w roku budżetowym 2017. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad ze zmianą:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Dariusz Dziewulski  

2) Krzysztof Bandurowicz,  

3) Jarosław Włodarczyk. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i 2 głosy wstrzymujące się. 

 

Ad. pkt. 5 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

Burmistrz Strykowa mówił : 

 o sfinalizowaniu sprzedaży przez osoby fizyczne gruntów ok.70ha przeznaczonych 

pod lokalizację nowych inwestycji. Transakcja powyższa będzie miała znaczący 

wpływ na wielkość budżetu gminy Stryków. Wpływy z tytułu podatku od 

nieruchomości są ważnym elementem w budżecie Gminy, 

 o przygotowaniu terenów przemysłowych  w rejonie Sosnowca i Zelgoszczy do 

kolejnych sprzedaży, 

 o tym , że Starostwu Powiatowemu w Zgierzu nie udało się pozyskać środków 

finansowych w ramach budowy dróg tzw. schetynówek na budowę drogi w Tymiance, 

stąd zmiana dziś w budżecie Gminy Stryków przeznaczenia środków  na sześć innych 

inwestycji. 

Pani Wioleta Głowacka na prośbę Burmistrza przedstawiła informację o planowanym w IV 

kw. br. przystąpieniu Gminy  do konkursu w ramach Osi Priorytetowej IV Gospodarka 

niskoemisyjna: Działanie IV.1 Odnawialne Źródła Energii. Projekt ma na celu 

dofinansowanie do Odnawialnych Źródeł Energii dla mieszkańców naszej gminy.  

Wniosek byłby złożony przez gminę w IV kwartale tego roku po ogłoszeniu konkursu. Jeśli w 

konkursie udałoby się otrzymać dofinansowanie na realizację tego projektu to realizacja 

inwestycji  nastąpiłaby  prawdopodobnie w II połowie 2018r. Przewidywane dofinansowanie 
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w projekcie to 85 % kosztów kwalifikowanych, 15 % wkład własny. W ramach projektów z 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego podatek VAT nie jest 

kwalifikowany i pokrywany będzie przez właścicieli nieruchomości. 

 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych 

komisji rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że brał udział w 

niektórych posiedzeniach komisji rady oraz w przygotowaniu i zwołaniu XXXVII sesji Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 26 czerwca 2017 r. wpłynęło do niego 

pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi Wydziału Prawnego, Nadzoru i Kontroli 

w sprawie omówienia zasad dotychczasowej współpracy z Wydziałem przedstawicieli 

samorządów oraz  konieczności wprowadzenia ewentualnych zmian celem wyeliminowania 

problemów dotyczących współpracy. 

Rada Miejska w Strykowie poparła inicjatywę zorganizowania spotkania w powyższym celu. 

Po zakończeniu sesji zostanie w tej sprawie wysłana do wydziału odpowiedź. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w miesiącu czerwcu zapoznała się z 

informacją dot. propozycji  lokalizacji dotychczasowej działalności domu kultury w 

Strykowie  na czas budowy nowego domu kultury oraz opiniowała projekty uchwał na dwóch 

posiedzeniach. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna w miesiącu czerwcu omawiała sprawozdanie 

Burmistrza z wykonania budżetu Gminy Stryków za rok 2016 , podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa oraz przygotowała i złożyła dokumenty 

konieczne do absolutorium do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu w czerwcu zapoznała się z informacją 

dot. realizacji inwestycji w roku bieżącym w zakresie ochrony środowiska oraz opiniowała 

projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na 

którym zapoznała się z informacją Komendanta Komisariatu Policji w Strykowie o stanie 

bezpieczeństwa na terenie naszej gminy oraz opiniowała projekty uchwał. 

Salę obrad opuścił radny Bogdan Walczak. 

Ad. pkt. 7 

Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem z  

działalności finansowej  Gminy Stryków za rok 2016 i  udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa z tego tytułu: 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Strykowa sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok, 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odczytała Uchwałę Nr I/49/2017 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 26 kwietnia 2017 r. w 

sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Miasta-Gminy Stryków z wykonania budżetu za 

2016 rok. 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Gminy Stryków za 2016 rok i wniosku w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Strykowa, 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie radny Sylwester 

Kacprzak przedstawił Radzie Miejskiej w Strykowie Uchwałę Nr 1/2017 Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 1 czerwca 2017 r. w sprawie wniosku 

dotyczącego udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa za rok 2016. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedłożył Radzie Miejskiej w Strykowie wniosek 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa za rok 2016. 

 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 16 czerwca 2016 r.  w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie  o udzielenie  absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie radny Sylwester 

Kacprzak odczytał Uchwałę Nr I/88/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi z dnia 5 czerwca 2017 roku w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta – Gminy 

Stryków za 2016 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej: 

,, Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Strykowie po dokonaniu analizy sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Stryków za 2016 rok wraz z informacją o stanie mienia,  

sprawozdania finansowego za 2016 rok oraz po zapoznaniu się  z opinią RIO w Łodzi , 

pozytywnie opiniuje przedłożone sprawozdania i wnioskuje o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Strykowa  z tytułu wykonania budżetu roku 2016 ʼʼ.  

 

d) jawna debata budżetowa, 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przedstawił w ogólnym zarysie informację o 

wydatkach budżetowych Gminy Stryków w 2016 roku na realizację inwestycji. Burmistrz 

mówił o dobrej perspektywie wzrastania dochodów Gminy w latach nadchodzących,  biorąc 

pod uwagę zainteresowanie  firm wykupem terenów inwestycyjnych w Gminie. 

Zabierając głos w debacie radny Andrzej Janeczko  mówił, że ponieważ jest w tzw. 

opozycji w stosunku do Burmistrza pyta, z czego pochodzą dochody Gminy w kwocie 66 

milionów złotych? 

Radny mówił o tym, że jest innego zdania niż Burmistrz Strykowa co do sprzedaży gruntów 

pod inwestycje i argumentował, że z tytułu lokowania się firm na terenie gminy Stryków 

mamy rozjeżdżone drogi i znacznie zanieczyszczone powietrze. 

W nawiązaniu do  wypowiedzi Burmistrza o dynamicznym rozwoju Strykowa w latach 

kolejnych  oraz związanymi z tym wzrastającymi dochodami do budżetu gminy, radny pytał 

czy włodarze gminy Stryków założyli, że dochody w budżecie mają sięgnąć  stu milionów 

złotych w najbliższym czasie? Gdzie jest kres dążenia Gminy do tych maksymalnych 

dochodów ? Czy jest założona górna kwota osiągnięcia dochodów w wysokości 100- 200 

milionów złotych poprzez sprzedaż majątku Gminy, a nam ze względu na zacieśnienie  

będzie żyło się coraz gorzej.  

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wyjaśniła, że na uzyskanie dochodów w 

kwocie 67.743.473,39 zł  najistotniejszą pozycję dochodów stanowią wpływy z podatków i 

opłat lokalnych tj. podatku od nieruchomości , udziału w podatkach państwowych – od osób 

fizycznych i osób prawnych w kwocie 41.110.585,95 zł. Znaczącą kwotę stanowią dotacje na 

zadania zlecone głównie związane ze świadczeniami rodzinnymi i świadczeniem 500+ . 

Ponadto istotną pozycję w budżecie stanowi subwencja ogólna składająca się subwencji 

oświatowej. Łącznie transfery z budżetu państwa , subwencje i dotacje na cele bieżące 

stanowią kwotę  21.869.384,44 zł. 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że po raz pierwszy spotkał się z takim 

pytaniem i nie słyszał w żadnym samorządzie takiego pytania, gdzie samorząd chce sobie 

ograniczać dochody, a wiemy jakie mamy marzenia: budowa kompleksu szkolno-sportowego, 

budowa domu kultury nie mówiąc o potrzebach jakie są w terenach wiejskich i nie zgadza się 

ze stwierdzeniem, że gmina wysprzedaje swój majątek bo w 99% tereny inwestycyjne należą 

do osób fizycznych.  

W związku z tym, jeżeli rada uznaje za słuszny pomysł radnego, proszę o podjęcie takich 

działań abyśmy zaprzestali tych działań na rzecz Gminy Stryków, które prowadzą do 

zwiększenia budżetu gminy. Nie dokonywać zmian w planie zagospodarowania 

przestrzennego i poprzestać na tym co jest, a ja to wykonam co zaleci mi rada. 

Co do wysprzedawania majątku gminy to proszę zajrzeć do tego sprawozdania z wykonania 

budżetu i zobaczyć ile kupiliśmy działek w terenach wiejskich na polepszenie 

funkcjonowania świetlic i strażnic, placów zabaw. Myślę, że stwierdzenie radnego jest 

nietrafione. 

Radny Andrzej Janeczko  mówił: to nie był mówi pomysł tylko pytanie czy za tym idzie 

jakaś głębsza myśl. To co gmina kupuje to są małe działki. Nie wydaje mi się, że to jest 

dobre. Audyt, który przyjmowaliśmy wykazał, że powietrze w naszej gminie nie jest zbyt 

dobre, dojdzie do tego, że się wyprowadzę i będziecie mnie mieć z głowy. Zdrowie jest 

najważniejsze w naszym wieku. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: a propos zdrowego powietrza , 

wczoraj mieliśmy spotkanie z mieszkańcami odnośnie przyłączenia do gazu. Prawdopodobnie 

w przyszłym roku wyjdę z propozycją do rady zabezpieczenia środków finansowych w 

następnym budżecie w formie dopłat do wymiany źródeł ogrzewania z pieców tradycyjnych 

na inne ekologiczne źródła. Myślę, że program, o którym mówiła Pani Głowacka również się 

u nas powiedzie i to w znacznym stopniu zmniejszy szkodliwą emisję z pieców. 

Radny Paweł Kasica mówił, że każdy następny budżet jest coraz wyższy. To jest również 

zasługa Pana i Pani Skarbnik, która czuwa nad ściągalnością podatku. Dzięki temu możemy 

wnioskować o większe i mniejsze inwestycje. Co do sprzedaży gruntów- proszę aby radny 

wziął udział w spotkaniu mieszkańców, którzy chcą sprzedawać swoje grunty i wytłumaczyć 

im , że jest to zły kierunek, że nie powinni sprzedawać na cele inwestycyjne. 

Budowa następnych centrów logistycznych  to są również miejsca pracy dla naszych 

mieszkańców. Może wynagrodzenia nie są rewelacyjne ale pomniejszając o koszty dojazdu 

zarobki gdzieś dalej to w bilansie ogólnych kosztów wychodzi na to samo.   

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że rozwój gminy i budowa centrów logistycznych 

niesie korzyści ale również mankamenty w postaci nadmiernego hałasu i zanieczyszczeń 

pochodzących z samochodów. Na razie są to pojedyncze głosy ale z czasem zaczną się 

natężać. O tym również powinniśmy myśleć. Rozumiem co radny Janeczko chciał nam 

powiedzieć, że nie jest przeciwny kolejnym inwestorom, ale wszystko powinno być robione 

w sposób przemyślany, nie to co jest robione dziś i jutro tylko co będzie za lat dziesięć, że 

należy myśleć o przyszłości. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

mógłbym zapytać: i kto to mówi. Przemyśleniem na rozwój gminy Stryków był plan 

zagospodarowania przestrzennego. Jesteśmy jedną z nielicznych gmin, która ma plan 

zagospodarowania przestrzennego. To na etapie planu trzeba byłoby Panie radny postawić 

wniosek i wprowadzić ograniczenia terenów inwestycyjnych. 

Odrębną sprawą jest to, że musimy przestąpić do programu, który umożliwi ograniczenie 

emisji zanieczyszczeń i iść w tym kierunku, który ograniczy emisję spali. Bo tak naprawdę, to 

99% zanieczyszczeń pochodzi ze spalania węgla w piecach. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że audyt wykazał, że najwięcej zanieczyszczeń pochodzi z 

samochodów. 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

główne założenie planu zagospodarowania przestrzennego mówi, że na terenie gminy 

Stryków nie przewiduje się budowy zakładów , które mają negatywny wpływ na środowisko. 

Ale jedynym mankamentem , o którym wszyscy wiemy jest transport. Kluczową inwestycją 

dla naszej gminy w tej kwestii jest budowa południowej obwodnicy naszej gminy wyłączając 

miasto z tego ruchu. 

Radny Damian Drzewiecki mówił: jest przysłowie, że … chciałoby się wieś, a pieniądze 

gdzieś… My skądś te pieniądze musimy brać .O tym, że mamy wiele potrzeb niech świadczy 

ilość inwestycji w roku ubiegłym, których  mamy 140 o zróżnicowanym stopniu trudności i 

zróżnicowanych kosztach. Myślę, że idziemy w dobrym kierunku. Wiem, że są uciążliwości. 

Każdy chciałby drogę ale najlepiej wybudować ją u sąsiada. Ale tak się nie da.  

Jeżeli chcemy poprawiać życie naszych mieszkańców to musimy mieć dochody. 

Radny mówił, że dziękuje Panu Burmistrzowi, Pani Skarbnik za czytelność sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy za 2016 rok, dokumentu nad którym pracowała Komisja 

Rewizyjna. 

Radny Karol Lenart mówił, że rozumie proekologiczny sposób myślenia radnego Andrzeja 

Janeczko i jego obawy. Ale jestem radnym od czterech kadencji, pamiętam początki były 

takie, że drogi były szutrowe. Chcemy robić duże inwestycje- musimy mieć dochody na to w 

budżecie. Mieszkam przy skrzyżowaniu autostrad i nie mam wpływu na to, że pozostają 

spaliny bo jeżdżą samochody, które nie koniecznie zjeżdżają do centrów na naszym terenie. 

Autostrada dała nam szansę na rozwój gminy. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że nie chce wdawać się w polemikę ale z 

wypowiedzi Pana Burmistrza wynika, że to w tej kadencji przeznaczyliśmy tereny poprzez 

zmianę planu pod przemysł. A tymczasem większość terenów pod przemysł była 

przeznaczona wcześniej w planie zagospodarowania. Teraz robimy tylko kosmetykę planów. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że chyba czas kończyć dyskusję nad tym, że terenów 

przemysłowych jest za dużo czy za mało. Radny przypomniał - to że są tereny przemysłowe 

to nie jest tylko odpowiedzialność Burmistrza ale również rady, która ma wpływ na 

przyjmowanie planów zagospodarowania przestrzennego. To, że zmienia się sposób myślenia 

widoczne jest na posiedzeniach choćby Komisji Rolnictwa , która opiniuje przedkładane 

propozycje zmiany w planach. Komisja zauważa, że nie wszystkie zmiany proponowane są 

potrzebne i konieczne, stara się rozpatrywać plan zagospodarowania w sposób szerszy. W 

naszym interesie jest wyrażanie głosów tych  pro… i tych kontra i wypracowanie wspólnego 

stanowiska do wspólnego działania. Na powstanie autostrady nie mieliśmy wpływu. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że to co niejednokrotnie podkreślał od samego początku 

bycia w radzie: składał ślubowanie , że będzie głosował zgodnie z własnym sumieniem tym 

bardziej, że rada ma głównie funkcję kontrolną i zatwierdza uchwały. I stąd  również 

wyrażanie wątpliwości. 

Któryś z panów powiedział, że dzięki tym pieniądzom będzie nam się żyło lepiej. 

Rzeczywiście – nawet we wsi radnego, jest zrobiona remiza, jest światło hybrydowe … 

Powiem dlaczego będę głosował przeciw temu absolutorium… W roku ubiegłym była 

zaprojektowana droga Cesarka –Ługi, o którą prosiłem jeszcze jako sołtys. Jak mówiłem, że 

jest źle zaprojektowana to urzędnicy mówili, że nie jest źle zaprojektowana tylko po prostu, 

że źle na to patrzy Urząd Wojewódzki, Starosto Powiatowe. Myślę, że ktoś chciał 

przechytrzyć Starostwo Powiatowe, nie udało się . Więc z mojego punktu widzenia wcale nie 

żyje nam się lepiej, więcej samochodów jeździ przez wieś, fakt że mamy szosę bo były kiedyś 

doły. Wszędzie się mówi, że gmina jest taka bogata a ja pytam- gdzie jest basen- państwo się 

ze mnie śmiejecie, poza tym gdyby nie było takich radnych jak my, to sesje trwałyby 5 minut, 

wszyscy łapki do góry, klepnęli by i wszystko by się skończyło. 
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A co z inwestycjami, które są tak przygotowywane mozolnie? Tutaj Pan Burmistrz 

powiedział przed chwilą o planie zagospodarowania do Pana Bandurowicza ,, i kto to 

mówiʼʼ? Tutaj mógłbym powiedzieć o planie zagospodarowania, gdzie drzewka w nowym 

parku są całe w wodzie …tu jest bagno i drzewka nie chcą rosnąć w wodzie. Następne 

wydane pieniądze. Są radni, którzy są za, którzy chwalą  i są tacy radni, którzy są przeciw. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

bardzo dziękuję Panu radnemu za ten głos, to świadczy, że nie będzie pan głosował za 

absolutorium z tego względu, że te zadania o których Pan mówi nie są z roku 2016 a trwają 

teraz. Więc ocena Pana nie dotyczy roku 2016.Te zadania których Pan mówił dotyczą roku 

obecnego. A jeżeli mówi się o winie, to trzeba wskazać gdzie jest błąd, mówiąc o planie 

zagospodarowania przestrzennego. Co nie jest zgodnego? Będzie Pan głosował zgodnie z 

własnym sumieniem. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że mówiąc o planie zagospodarowania chodzi mu między 

innymi o dom kultury. Czy jak planował Pan dom kultury w tym miejscu to wiedział Pan jaki 

jest plan zagospodarowania przestrzennego, że jest teren przeznaczony pod coś innego? A 

teraz państwo walczycie z tym. Trzeba najpierw przeczytać plan zagospodarowania 

przestrzennego a potem planować inwestycje. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

jest plan zagospodarowania przestrzennego, który przewiduje taką inwestycję na tym terenie. 

A opad jaki pojawił się wczoraj to nie tylko zostały zalane tereny, to zalanych zostało wiele 

domów. 

Przewodniczący RM w Strykowie prowadzący obrady XXXVII sesji zapytał czy ktoś chce 

zabrać głos w dyskusji w jawnej debacie budżetowej. 

Nie było zgłoszeń do zabrania głosu w  jawnej debacie budżetowej. 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego  Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za rok 2016, 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie radzie w/w projekt 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały : 12 głosów za bez głosów przeciwnych i 2 głosy 

wstrzymujące się  

Podczas głosowania nieobecny na sali  radny Bogdan Walczak. 

f)  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Strykowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2016. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie radzie w/w projekt 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały : 12 głosów za bez głosów przeciwnych i 2 głosy 

wstrzymujące się  

Podczas głosowania nieobecny na sali radny Bogdan Walczak. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz  Strykowa po głosowaniu podziękował radzie za 

udzielenie absolutorium i podkreślił, że realizacja budżetu  jest wspólną zasługą burmistrza i 

rady. 

Po głosowaniu o głos poprosił Radny Krzysztof Bandurowicz i mówił, że jest to trzecie 

absolutorium dla Burmistrza Strykowa , w którym bierze udział. W roku 2015 głosował 

wstrzymując się od głosu ponieważ kadencja rozpoczęła się w listopadzie 2014 roku. 

W tym roku wstrzymał się od głosu mimo pozytywnej opinii Komisji Rewizyjnej  i 

Regionalnej Izby Obrachunkowej ale należy do konstruktywnej opozycji, a rada to nie 

towarzystwo wzajemnej adoracji. Radny wstrzymując się od głosu mówił, że  nie udzielił 

absolutorium Burmistrzowi ale również absolutorium dla rady co ma głębsze przesłanie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zwrócił się z pytaniem do radnego 

Bandurowicza,  od kiedy to zmieniła się ustawa mówiąca o udzieleniu absolutorium dla 

burmistrza z tytułu wykonania budżetu gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie podziękował Panu Burmistrzowi i Pani 

Skarbnik za wykonanie budżetu za 2017 rok i ogłosił przerwę w obradach do godz.11.10. oraz 

ogłosił, że w przerwie odbędzie się posiedzenie Komisji Budżetu. 

  

8. Podjęcie uchwał  : 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian  w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że w projekcie uchwały jest ujęte podniesienie 

wynagrodzenia dla Kancelarii Leśny i Wspólnicy Spółka z o.o. . Radny pytał czym jest to 

podyktowane?  

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odpowiedziała, że jest zarezerwowany w 

budżecie limit wydatków na podwyższenie wynagrodzenia dla Kancelarii Leśny i Wspólnicy 

Spółka z o.o 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

radni, którzy pamiętają czas, kiedy w gminie było zatrudnionych dwóch  czasami trzech 

radców prawnych, którzy nie potrafili ogarnąć wszystkich spraw, które wtedy miały miejsce i 

przyczyniły się do tego, że postanowiliśmy zmienić sposób obsługi prawnej .Ilość spraw które 

Kancelaria ma do obsługi jest coraz większa i na styku tych dużych  korporacji musimy mieć 

dobre zaplecze prawne. Ten element, który się pojawia, to są dodatkowe czynności, które 

Kancelaria wykonuje ze względu na sprawy, które się toczą. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: a wymierne efekty działalności tej kancelarii? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

nie wiem co radny ma na myśli- czy ilość wygranych spraw sadowych czy obsługi bieżącej 

Gminy, czy uwag dotyczących obsługi prawnej rady?  Proszę sprecyzować a postaram się 

udzielić odpowiedzi na piśmie dla wszystkich radnych. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3  głosy  wstrzymujące  się  

 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2027, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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2 głosy  wstrzymujące  się  

 

d) zmieniającej uchwałę  Nr XVI/114/2015 RADY MIEJSKIEJ w Strykowie 

z dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych 

należności, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Na sali obrad brak radnego Grzegorza Kozłowskiego. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

f) w  sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

g) w  sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

Radny Paweł Kasica stwierdził do protokołu, że nie brał udziału w głosowaniu. 

h) w  sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Stryków w drodze bezprzetargowej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Radny Krzysztof Bandurowicz poprosił o przybliżenie, o które działki chodzi i ich 

powierzchnię. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa szczegółowo omówiła działki 

przedstawiając ich numery i powierzchnię oraz przedstawiając prezentację multimedialną. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał dlaczego wystawiamy działki na sprzedaż? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa przypomniała, że w roku ubiegłym 

została podjęta przez radę uchwała intencyjna o sprzedaży działek w drodze bezprzetargowej 

na rzecz nabywcy gruntów sąsiednich, na co pozwala nam ustawa o gospodarce gruntami. 

Pozostałe grunty zostały już nabyte , w dniu 1 czerwca 2017 zostały zawarte akty notarialne . 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że rozumie, że są to grunty w kompleksie 70 ha , o 

których mówił wcześniej Pan Burmistrz. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa potwierdziła, że są to  grunty w tym 

kompleksie 70 hektarów. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

 

i) w sprawie wyrażenie zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości komunalnych, 

Radny Krzysztof Bandurowicz poprosił o przybliżenie tematu. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa szczegółowo omówiła działki 

przedstawiając ich numery i powierzchnię oraz przedstawiając prezentację multimedialną. 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy sklep w Swędowie jest własnością prywatną, jeżeli tak to 

może dobrze byłoby sprzedać działkę właścicielowi sklepu? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedział, że działka ta jest 

również wykorzystywana jako parking dla OSP więc nie jest brana na razie pod uwagę do 

sprzedaży. 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy straż też płaci jakieś opłaty z tego tytułu korzystania z 

działki? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedział, że straż nie wnosi 

żadnych opłat z tytułu korzystania z działki jako parking. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

j) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych warunków 

udzielania pomocy dzieciom i młodzieży w formie stypendium Burmistrza 

Strykowa, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

k) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobra, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa na wniosek Komisji Oświaty, która 

opiniując powyższy projekt uchwały wypracowała wniosek do projektu mówiący o skróceniu 

nazwy ulicy wniosła autopoprawkę w nazwie ulicy polegającą na wykreśleniu z nazwy ulicy 

wyrazów ,, Pawła Marii ʼʼ. 

Nazwa ulicy po autopoprawce : ,, Ojca Dominika Skolimowskiego ʼʼ. 

Głosowanie nad autopoprawką:       8 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

5 głosów  wstrzymujących  się  

 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  

10 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3 głosy  wstrzymujące  się  

 

 

l) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobra, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

  13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

m) zmieniającej uchwałę Nr VIII/52/2011 Rady Miejskiej w Strykowie  z dnia 28 

kwietnia 2011 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  wnioskowała o wprowadzenie 

autopoprawki w projekcie uchwały w § 1 , § 12  otrzymuje brzmienie: 

 Lokale będą wynajmowane wnioskodawcom, których wniosek uzyska pozytywną opinię 

Społecznej Komisji Mieszkaniowej, zwanej dalej Komisją ʼʼ 

w ust.2  wykreślić wyraz ,, Społecznej ʼʼ a zostawić nazwę Komisji Mieszkaniowej. 

W uchwale zmienianej w słowniczku pojęć jest Komisja Mieszkaniowa. Aby nie było 

dowolnej interpretacji jaka to jest Komisja, że są dwie różne Komisje  wykreślamy z nazwy ,, 

Społeczna ʼʼ, ponieważ Komisja jest jedna. Słowo ,,Społecznej wkradło się na wyrost. 

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli następujący radni: 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że skoro w zmienianej uchwale pozostaje nazwa 

zdefiniowana Komisja Mieszkaniowa to czy jest prawidłowe jej skracanie  ? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  mówiła, że nie jest to błąd ale niech 

się wypowie Pani mecenas. 

Pani Katarzyna Zamolska radca prawny mówiła, że nie jest to błąd ponieważ nazwa , 

która funkcjonuje w uchwale pierwotnej to jest Komisja Mieszkaniowa, a w ramach 

paragrafów będziemy ją skarać i nazywać Komisją żeby nie powielać pojęcia Komisja 

Mieszkaniowa. 
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Radny Łukasz Orłowski pytał czy Komisja została już powołana i kto jest jej członkiem? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  mówiła, że Komisja została 

powołana, Zarządzeniem Burmistrza o powołaniu Komisji jest w BIP. Są w niej  

przedstawiciele gospodarki komunalnej, ośrodka pomocy społecznej i Gminy.  

Radny Łukasz Orłowski pytał, czy ze względu na duże zainteresowanie mieszkaniami, radni 

mogą być informowani o posiedzeniach tej komisji i uczestniczyć w posiedzeniach, 

chociażby celem wykazania transparentności jej pracy i obiektywizmu dokonanego wyboru 

przez komisję? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  mówiła, że są to wewnętrzne obrady 

komisji i nie przyjmuje się możliwości zapraszania gości, jest bowiem Regulamin pracy 

Komisji, Komisja jedynie powiadamia o wynikach posiedzeń. A wynikiem posiedzenia 

komisji będzie zaproponowanie mieszkań dla najemców. 

Radny Łukasz Orłowski pytał, czyli w momencie jak do radnego przychodzą ludzie 

zainteresowani tym mieszkaniem , jako radny nie ma prawa być na tej komisji i 

przysłuchiwać  się? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  mówiła, że jest to Komisja 

Burmistrza , nie rady… 

Przewodniczący rady zapytał czy są pytania do zaproponowanej autopoprawki ? 

Pytań do autopoprawki nie zadano. 

Głosowanie nad autopoprawką:       10  głosów za  

0 głos przeciwny  

2  głosy  wstrzymujące  się  

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy radni mogą brać udział w posiedzeniach Komisji 

w roli obserwatora? 

Pani Katarzyna Zamolska radca prawny mówiła, że Komisja powołana została przez 

Burmistrza  aby dokonać wyboru, ocenić wnioski. Prawo uczestniczenia w posiedzeniach 

mają tylko członkowie Komisji i to oni dokonają wyboru. Są to podobne zasady jak przy 

konkursach na wybór dyrektora szkoły, gdzie nawet ja nie mogę być obecna na takim 

konkursie. To , że działalność organów jest jawna, to państwo również możecie wyłączyć 

jawność np. posiedzenia komisji rady. W tym przypadku komisja dokonuje oceny wniosków, 

a jaka będzie ostateczna decyzja do przydziału to nie jest kompetencja komisji. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że jest jakaś komisja do spraw zarządzania mieniem gminy- 

nie pamięta dokładnie nazwy komisji. Czy jest jakiś delegat z tej komisji? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  mówiła, że z Rady Miejskiej nie ma 

ponieważ jest to komisja powołana Zarządzeniem Burmistrza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie mówił, że pamięta jeszcze czasy kiedy to 

Zarząd powoływał komisje przetargowe dotyczące inwestycji i byli w nich również radni. W 

2002  czy w 2006 roku zmieniła się ustawa i radni zostali wykluczeni z takich komisji 

przetargowych. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że taka Komisja Mieszkaniowa zajmuje się sprawami 

takimi stricte rodzinnymi. Członkowie komisji są zobowiązani do zachowania tajemnicy 

służbowej. Urzędnik zobowiązany jest do zachowania tajemnicy służbowej. To tak jak ktoś 

chciałby uczestniczyć w posiedzeniach komisji alkoholowej, gdzie poruszane są sprawy np. 

zdrowia danego obywatela. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił: mam pytanie do  § 12, który teraz zmieniamy, chodzi o 

ust.4 – kto może ubiegać się o przydział mieszkania -  i pytał, jak to wygląda w kontekście 

zapisów ogólnych uchwały, która w § 4 mówi o tym jakie osoby mogą ubiegać się o lokale 

mieszkalne. Są tam wykazane przesłanki łączne  jakie musi spełnić osoba ubiegająca się o 

lokal mieszkalny. Czy osoba ubiegająca się o nowo wybudowany lokal mieszkalny musi 

spełnić te przesłanki ogólne z § 4 i te z § 12 ust.4 , czy jest jakaś inna interpretacja? 
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Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  mówiła, że § 12 jest wprowadzony tą 

uchwałą zmieniającą dla zasiedlenia tego nowo wybudowanego bloku. Są w nim szczegółowo 

rozpisane warunki dla osób ubiegających się o zasiedlenie co nie znaczy ,że nie spełniają 

zapisów § 4 uchwały, która obowiązuje. Osoby nie mogą posiadać tytułu prawnego do 

jakiegokolwiek lokalu ani też posiadać budynku mieszkalnego. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił: ale muszą spełniać warunki, że np. znajdują się w 

trudnych warunkach, być mieszkańcami gminy Stryków. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  mówiła, że jest to przepis szczególny 

do zasiedlenia nowego budynku. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że rozumie, że są to mieszkania dla ludzi biednych w złej 

sytuacji materialnej. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  mówiła, że tu zostały określone 

warunki dla osób ubiegających się o zasiedlenie w nowo wybudowanym budynku. Ponieważ 

czynsz nie będzie tak niski jak w starych zasobach komunalnych kandydat musi wykazać się 

dochodem , który zapewni opłacanie czynszu. W związku z tym zostały określone progi 

dochodowe: nie mniejsze i nie większe: w gospodarstwie jednoosobowym, nie większy niż 

300% najniższej emerytury, w gospodarstwie wieloosobowym średni miesięczny dochód 

przypadający na jednego członka rodziny nie większy niż 200% najniższej emerytury. W tej 

chwili jest to 1000 zł. Natomiast również z tej uchwały wynika, że pierwszeństwo do najmu 

lokali w nowym budynku, mają osoby, które złożyły wniosek o zamianę dotychczas 

zajmowanego lokalu komunalnego na nowy budynek. W związku z tym odzyskamy lokale , 

które są w gorszym stanie technicznym, w których  czynsz jest na poziomie niższym i 

uiszczany przez osoby niżej zarabiające. 

Radny Andrzej Pożarlik pytał czy wszystkie mieszkania będą rozdysponowane , czy będzie 

pozostawione jakieś mieszkanie w rezerwie ? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  mówiła, że w nowym budynku będą 

rozdysponowane wszystkie mieszkania natomiast może zresztuje się mieszkanie rezerwowe w 

tych lokalach, gdzie mieszkańcy wyprowadzą się w drodze zamiany. 

Radny Łukasz Orłowski mówił: jeżeli chodzi o te zamiany to będą robione wg tego co 

państwo mówiliście wcześniej tzn. wtedy kiedy zaczęła się budowa – złe warunki lokalowe. 

Radny Dariusz Dziewulski pytał kiedy będzie ustalona lista , kiedy mogą wprowadzić się 

nowi lokatorzy? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  mówiła, że komisja pracuje , ostatnim 

protokołem komisji będzie lista kandydatów do zamieszkania przedstawiona Burmistrzowi, 

jeżeli Burmistrz zatwierdzi listę  będzie ona ostateczna przed oddaniem bloku do 

użytkowania. Komisja pracuje , pewne ustalenia są już czynione. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy pułap 2000 zł dotyczy jednej osoby czy całej 

rodziny? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odczytała proponowany w uchwale 

przepis: w gospodarstwie wieloosobowym średni miesięczny dochód przypadający na 

jednego członka rodziny nie większy niż 200% najniższej emerytury.   

Radny Sylwester Kacprzak pytał jak ten przepis ma się do zapisów § 4 ust.4  obowiązującej 

uchwały, który mówi, że wnioskujący znajdują się w trudnej sytuacji materialnej, natomiast 

trudna sytuacja materialna określona jest w tej uchwale jako 150% najniższej emerytury. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że § 12 dotyczy nowo 

wybudowanych lokali mieszkalnych, i nie stosujemy kryteriów starej uchwały. Do starych 

zasobów stosujemy uchwałę  z 2011 roku. 

Radny Sylwester Kacprzak stwierdził, że niektóre kryteria w obu uchwałach pokrywają się, 

a niektóre wykluczają. Przy funkcjonowaniu obu uchwał nie może być tak, że jedne kryteria 

stosujemy a drugich nie stosujemy. 
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Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa poprosiła o przerwę w obradach na 

skonsultowanie projektu uchwały z radcą prawnym. 

Radny Łukasz Orłowski  pytał czy radni będą mieli wgląd do końcowego protokołu Komisji 

Mieszkaniowej wraz z uzasadnieniem przydziału mieszkań? 

Przewodniczący rady zgłosił wniosek o zawieszenie procedowania uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr VIII/52/2011 Rady Miejskiej w Strykowie  z dnia 28 kwietnia 2011 r. w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Stryków 

celem konsultacji z radcą prawnym i przejście do procedowania pozostałych uchwał. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

 
n) zmieniającej uchwałę  Nr XXII/173/2016 Rady Miejskiej w Strykowie  z dnia 

30 maja 2016r.  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Tymianka, Wola  

Błędowa i Koźle, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz poprosił o przybliżenie projektu uchwały. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa szczegółowo omówiła projekt 

uchwały. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radny Krzysztof Bandurowicz poprosił o odczytanie tytułu uchwały. 

Przewodniczący rady odczytał tytuł uchwały.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się 

 

o) w sprawie przystąpienia  do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Koźle, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

p) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2017 

rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały, poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i 

poprosił o prezentację uchwały ze względu, że weszła na poszerzenie porządku obrad . 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków szczegółowo omówiła projekt uchwały 

podczas obrad rady. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  
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0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

Podczas głosowania nieobecni radni Bogdan Walczak i Sylwester Kacprzak. 

r ) w sprawie określenia maksymalnej wysokości poręczeń udzielanych przez 

Burmistrza Strykowa w roku budżetowym 2017. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały, poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i 

poprosił o prezentację uchwały ze względu, że weszła na poszerzenie porządku obrad . 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków szczegółowo omówiła projekt uchwały 

podczas obrad rady. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

Podczas głosowania nieobecny radni Bogdan Walczak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach do godz.13.05. 

Wznowienie obrad po przerwie – godz.  13.05. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że rada będzie procedowała nad projektem 

uchwały w pkt.8m czyli podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/52/2011 Rady 

Miejskiej w Strykowie  z dnia 28 kwietnia 2011 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Stryków. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa w imieniu Burmistrza zgłosiła 

wniosek do rady o zdjęcie z porządku obrad niniejszego projektu celem doprecyzowania 

zapisów uchwały i przedstawienie jej na kolejnej sesji. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

Podczas głosowania nieobecni radni Bogdan Walczak, Sylwester Kacprzak i Marzena 

Skwarko. 

 

Ad. pkt 9 Interpelacje i zapytania. 

Radny Łukasz Orłowski zwrócił się z prośbą o dostarczenie informacji o składzie Komisji 

Mieszkaniowej. 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że Z-ca Burmistrza dostarczy radnemu Zarządzenie 

w sprawie powołania Komisji Mieszkaniowej. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

na poprzedniej sesji w trybie informacji publicznej postawiłem pytanie, czy Pani Burmistrz 

jest właścicielką nieruchomości- wszyscy wiemy jakiej – i otrzymałem odpowiedź, kuriozalne 

pismo podpisane przez Sekretarza Panią Annę Sasin- dla mnie to jest taki urzędniczy bełkot. 

Radny przytoczył wyjątki z pisma: odmawia się udzielenia informacji …itd. 

Radny mówił, że pytając na sesji oczywiście chodziło mu o Panią Zastępcę Burmistrza i 

Przewodniczącego rady. I wystarczyłaby odpowiedź na sesji tak lub nie, jest nie jest. Ale w 

dalszym uzasadnieniu, a jest tego cztery strony powołując się na zachowanie tajemnicy 

skarbowej napisane jest o nie udzieleniu informacji. 

Radny pytał skoro on nie uzyskał odpowiedzi , to mógłby się od tego odwołać ale odpuścił to 

sobie. Ale za dwa – trzy tygodnie w Wieściach Strykowa jest odpowiedź. Jak to się dzieje , że 

w prasie jest odpowiedź na zadane pytanie, a on nie mógł takiej odpowiedzi otrzymać? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił: 
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Panie radny Bandurowicz to ja  powiedziałem panu , które działki nabyłem, dokładnie je 

opisałem, w której miejscowości, że nie było zainteresowania- czego prasa już nie napisała , 

mówiłem to przy Andrzeju, przy Panu Walczaku, a Pan pyta publicznie o takie rzeczy. 

Pamięta Pan rozmowę na parkingu? 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

potwierdzam…  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił: 

Panie radny Bandurowicz czy jest prawdą, że zajmuje się Pan handlem nieruchomościami? 

Takie głosy słychać w Zelgoszczy. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

tak, dotyczy to moich nieruchomości lub nieruchomości, które są w posiadaniu mojej rodziny 

najbliższej. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa zwróciła się z następującym pytaniem 

do radnego Krzysztofa Bandurowicza: 

czy Pan z tego pośrednictwa osiągnął dochód i czy ten dochód zgłosił pan to do Urzędu 

Skarbowego? 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

odpowiem w taki sam sposób jaką uzyskałem odpowiedź: to jest tajemnica skarbowa. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła: 

ważne , żeby wywołać temat… 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

nie, ponieważ temat dotyczył zmian w planie zagospodarowania przestrzennego i postawiłem 

pytanie. I teraz – dowiaduje się z prasy- Pan przewodniczący powiedział- potwierdzam, że na 

tym terenie ma być przepompownia , co stało na przeszkodzie żeby Gmina kupiła tą działkę? 

Tak wyczytałem z planu. Jeżeli jest to przetarg otwarty, to każdy mógł przystąpić.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił: 

to dlaczego tak Pan nie oponował jak był uchwalany plan przy ul. Polnej gdzie ma Pan tam 

nieruchomości? Wchodzi tam część Tymianki Lipy. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

wstrzymałem się od głosowania nad planem… 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił: 

to  dlaczego Pan tak głosował za obniżeniem renty urbanistycznej dla planu gdzie jest Pan 

właścicielem nieruchomości? 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

przepraszam, wychodzi na to , że została powołana jakaś komisja do przesłuchiwania mnie . 

Otóż wyjaśniam: nie wiem czy wszyscy zwrócili uwagę, ale jeżeli głosowania dotyczą mojej 

osoby, to wstrzymuję się od głosu, czy to będzie udział w komisji uchwał i wniosków czy 

planu zagospodarowania przestrzennego. Jestem radnym żeby akceptować nie wszystko, 

jeżeli uważam, że coś jest nie tak jak powinno to podnoszę to, mam odwagę cywilną. 

Wszyscy jesteśmy kolegami , znajomymi, przyjaciółmi ale to nie znaczy, że nie mamy mówić 

sobie szczerze. To co usłyszałem od Pana radnego jest prawdą, ale występując na radzie 

pytam jako radny Krzysztof Bandurowicz a nie Krzysztof Bandurowicz. Pani zastępca 

burmistrza  nie mówiła mi prywatnie czy posiada czy nie posiada. Wystąpiłem z pytaniem, 

wystarczyło mi odpowiedzieć tak czy nie jednym zdaniem. A jeżeli otrzymuję taką 

odpowiedź, a potem czytam w prasie, że jest udzielona odpowiedź pośrednio zresztą przez 

zastępcę burmistrza to jak to? Nie było już wtedy tajemnicy skarbowej? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa zwrócił się z zapytaniem do 

Przewodniczącego obrad czy są do niego zapytania w tym punkcie sesji?  

Radny Damian Drzewiecki pytał jaki jest stan zaawansowania prac nad miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Zatorze w Bratoszewicach? 
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Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że jest podjęta uchwała 

intencyjna. Do przetargu na opracowanie są przygotowane cztery plany. Czekamy na 

rozstrzygnięcia aby zorientować się w możliwościach finansowych i w  następnej turze będą 

cztery uchwały wśród nich plan Zatorza.   

Radny Andrzej Pożarlik pytał czy będzie rozbierany stary dom kultury w tym roku? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że jak będzie rozstrzygnięcie 

przetargowe wtedy precyzyjnie da odpowiedź. 

Radny Andrzej Janeczko pytał czy jest odpowiedź z ministerstwa w sprawie drogi Ługi-

Cesarka? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że cała korespondencja przechodzi za 

pośrednictwem Starostwa Powiatowego w Zgierzu. Na tę chwilę nie mamy takiej informacji, 

że jest już opinia. 

Radny Andrzej Janeczko pytał czy dobrze zrozumiał, że zasiedzenie budynku może być w 

sytuacji jeżeli ktoś ma dochód 7800 zł? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że radny źle zrozumiał ponieważ nie 

ma zasiedzenia budynku. Kwestia prawna dotyczy zupełnie innych rozwiązań, to jest budynek 

na wynajem i będzie czynsz. Dochód na osobę w rodzinie nie może przekroczyć 2000 zł przy 

wynajmie mieszkania. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że w budynku przy ul. 

Sowińskiego będą tylko mieszkania na wynajem bez możliwości wykupu. Będą to tylko 

mieszkania komunalne. W starych zasobach jest możliwość wykupienia mieszkania poprzez 

złożenie wniosku, przy zastosowaniu ulgi jaką uchwali rada miejska. W tym nowym bloku 

nie będzie takiej możliwości. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał: 

chciałem uzyskać odpowiedź na swoje pierwotne pytanie ,dlaczego uzyskałem odpowiedź, że 

jest to tajemnica skarbowa i odmawia się udzielenia informacji , a później w  prasie czytam. 

Więc tam już nie ma tajemnicy, a tu dla radnego czy dla osoby prywatnej, która występuje w 

trybie zapytania o informację publiczną jest? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że nie udzielała prasie takich 

informacji, które objęte są tajemnicą. Natomiast jest upublicznione oświadczenie majątkowe, 

z którego można wyczytać te informacje , które są dostępne. Natomiast chcę Panu zwrócić 

uwagę, że dochód z działalności gospodarczej , a takową jest pośrednictwo sprzedaży 

nieruchomości, jest objęte również oświadczeniem o stanie  majątkowym i powinien być 

wykazany w oświadczeniu majątkowym i nie jest już objęty tajemnicą skarbową. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

zgadzam się z Panią, proszę mi udowodnić, że pełniąc funkcje radnego osiągnąłem 

jakikolwiek dochód … 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że to było tylko pytanie 

zadane publicznie… 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił: 

przecinam tą dyskusję… 

Radny Łukasz Orłowski mówił; 

nie chcę się opowiadać po żadnej stronie czy dochód 8000 zł to jest za dużo czy za mało. 

Umówmy się, że jeżeli zabezpieczymy się tą kwotą , dostanie mieszkanie rodzina, którą 

będzie na to stać, będzie o to dbała, będzie płaciła rachunki to unikniemy tego, że będziemy 

mieć problem gdzie ją przenieść. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił: 

jesteśmy w interpelacjach , dyskusje i wymiana zdań później, proszę zadawać pytania … 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 
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wiemy, że obsługuje nas Kancelaria Prawna Leśny i Wspólnicy, raz występuje jako 

Kancelaria Prawna Leśny i Wspólnicy Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością a  raz jako 

Leśny i Wspólnicy Spółka komandytowa. 

Pani Katarzyna Zamolska radca prawny odpowiedziała, że Kancelaria kiedyś miała formę 

spółki z o.o. Po przekształceniu jest to Spółka komandytowa i przyjęła inną formę 

działalności. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

od kiedy zostały zawarte umowy ze spółką z o.o. i spółką komandytową 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

proszę o złożenie pytań w pakiecie, udzielmy odpowiedzi na piśmie. 

 

Ad. pkt.10 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy zgodnie z zapowiedzią, że 6 czerwca upływał 

termin uzyskania pozwolenia na budowę domu kultury, czy otrzymaliśmy pozwolenie? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że jeszcze nie otrzymaliśmy. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił: 

po ostatnich opadach deszczu na odcinku drogi od ul. Zakładowej do ul. Szafera do zakrętu 

do obwodnicy były zalania. Na skutek nawiezienia kruszywa ulica podniosła się , proszę 

przekorytować tę drogę , pogłębić. Kiedyś mówiło się, że jest to głęboka droga teraz jest 

wysoka. 

Do zabrania głosu zgłosił się  Pan Kleszcz i mówił: 

szanowni państwo , dzisiejsza sesja burzliwa jest bardzo ciekawą sesją, nasuwają się pewne 

spostrzeżenia. Przy omawianiu budżetu pojawił się taki punkt ograniczenia wpływów 

budżetowych. Natomiast pojawił się problem płacenia co roku ,,janosikowegoʼʼ w związku z 

tym , że mamy zbyt mało mieszkańców ,a mianowicie  my tych mieszkańców mamy tylko nie 

są zameldowani i to jest według moich szacunków około tysiąc osób, to nie jest mała liczba, 

jeżeli te osoby byłyby zameldowane na ostatni dzień grudnia, to jeszcze mamy wpływy z 

podatku PIT. 

Druga kwestia: na początku roku kiedy pojawiły się informacje w mediach, że jakość 

powietrza w Polsce pozostawia wiele do życzenia, normy są wielokrotnie przekroczone 

zainwestowałem w maskę z dość dobrym filtrem aby zobaczyć stan powietrza w Strykowie. 

Tą maskę stosowałem godzinę dziennie i po  okresie trzech tygodni filtr zrobił się czarny. 

Zacząłem doszukiwać się informacji mniej więcej przy jakim stężeniu można uzyskać taki 

kolor. Było to 500% przekroczenia normy. Zachowałem sobie filtr na pamiątkę , jeśli dotrę to 

przyniosę na następną sesję. Moja propozycja jest taka, aby w Strykowie czy ogólnie w 

gminie postawić stację pomiaru jakości powietrza. Takich stacji jest kilka w Polsce najbliższa 

w Łodzi. 

Pani Henryka Gawrysiak sołtys wsi Osse zgłosiła wniosek o przycięcie drzew przy parku w 

Osse, które wychodzą nad jezdnię. W ostatnim czasie podczas wichury doszło do oberwania 

konaru drzewa. Pani sołtys mówiła , że już z takim wnioskiem występowała w 2016 roku.  

Radny Grzegorz Kozłowski mówił: 

na poprzedniej sesji obchodziliśmy 40-lecie Klubu Sportowego Zjednoczeni. Wysoko 

kwalifikują się kolarze natomiast na osiem drużyn- drużyna młodzików pierwszy raz w 

historii Klubu awansowała do I Ligii Wojewódzkiej. Radny mówił, że godziwie wydajemy 

pieniądze na szkolenie dzieci. 

 

 Ad. pkt. 11 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
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Radny Krzysztof Bandurowicz   Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków 

powołanej na XXXVII  sesji RM w Strykowie , odczytał protokół i poinformował, że K. U. i 

W. nie przyjęła wniosków. 

Głosowanie nad protokołem  K. U. i W.: 

Głosowanie: 12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0   głosów  wstrzymujących się 

 

Ad. pkt.12 Zamknięcie obrad.  

 

 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 13.35 

dokonał zamknięcia sesji mówiąc: ,,zamykam trzydziestą siódmą  sesję Rady Miejskiej w 

Strykowie ˮ.  

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie                             

Paweł Kasica 

 

 

 

 

 

 

 

 


